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Kedves Tagtársak! 
 
   A folyó hó 11-én végre-valahára lezajlott konzultáción, nagy vonalakban az alábbi témák 
kerültek terítékre. 
 
   Elsőként az általatok már ismert bérkövetelésünk megvalósíthatóságának lehetőségei kerültek 
szóba. A főigazgató asszony bár egyetértett a követelésünkkel, annak teljesítését a kassza 
üressége nem teszi lehetővé. Ezzel kapcsolatban elmondta, hogy pénzszűke miatt például a 
zenekar kisegítésére sincs lehetőség. Javasolta, hogy a bérrendezéshez szükséges összeg 
előteremtése érdekében - szokásunkhoz híven - forduljunk a miniszterhez. Ezt a mai napon meg 
is tettük, a levél megtalálható a honlapunkon. Ettől függetlenül februárban a bértárgyalások 
folytatódni fognak. 
 
   A büfékben alkalmazott elfogadhatatlan árakat szóvá téve, a főigazgató asszony - maga is 
emlékezve a korábban kötött, 10 alapvető termék alacsony áron történő árusításáról kötött 
megállapodásunkra (ős-ársapka  সহ) - megígérte, hogy a büfé üzemeltetőinél eljár ez ügyben, 
annak érdekében hogy a megállapodás aktualizálódjon. 
 
   Kérdésünkre elmondta, hogy úgy a SZÉP-kártya, mint az utazási költségek térítése, a tavalyi év 
mértékének megfelelően történik majd, ütemezésük azonban még nincs kidolgozva. A szociális 
keret tekintetében is a tavalyi összeget tervezik előirányozni, amely a szeptemberi felezés előtt 
húszmillió forint volt.    
 
   Emlékeztettük a munkáltatót arra, hogy a főigazgató letette a nagyesküt, hogy az Operaház 
újranyitását követően rövid időn belül Kollektív Szerződést köt a szakszervezetekkel. A 
főigazgató-helyettes asszony a MÁO által tavaly tavasszal átküldött összefoglaló anyag 
aktualizálás okán történő újbóli áttekintését kérte, amely kérést mihamarabb teljesítünk. 
 
   Előadtuk, hogy szakszervezetünk - függetlenül a veszélyhelyzet időtartamára a kormány által 
hirdetett, elbocsátási tilalomra - továbbra is szükségesnek tartja a foglalkoztatási garanciát 
tartalmazó megállapodás megkötését, melynek tervezetét még a tavalyi év első felében elküldtük 
a munkáltatónak. 
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